

PSPS: ការពង្រឹងប្រព័ន្ធ

អ្នកកោល: ជាផ្នែកមួយនៃកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើងដើម្បីបង្ការភ្លើងឆេះព្រៃ យើងកំពុងពង្រឹងប្រព័ន្ធអគ្គិសនីរបស់យើងនៅទូទាំងតំបន់សេវារបស់យើង។ កិច្ចការនេះត្រូវបានគេស្គាល់ថាជាការពង្រឹងប្រព័ន្ធ គឺរបៀបដែលយើងពណ៌នាកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើងក្នុងការដំឡើងឧបករណ៍ដែលបានរៀបចំឡើង និងបង្កើតឡើងឱ្យកាន់តែមានភាពធន់ទៅនឹងហានិភ័យនៃអាកាសធាតុ និងភ្លើងឆេះព្រៃធ្ងន់ធ្ងរ។

ក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់យើង យើងកំពុងពង្រឹងប្រព័ន្ធអគ្គិសនីដោយប្រើបង្គោលភ្លើងដែលមាំជាងមុន និងខ្សែភ្លើងដែលមានស្រាយបន្ថែមដើម្បីបង្កប់ខ្សែភ្លើងក្រោមដីប្រវែង **10,000** ម៉ាយសម្រាប់ការចែកចាយខ្សែភ្លើងនៅក្នុងតំបន់ដែលមានការគំរាមកំហែងដោយអគ្គិសនីខ្ពស់បំផុត។

កិច្ចការនេះនឹងកើតឡើងជាច្រើនឆ្នាំក្រោយទៀតទូទាំងខ្សែភ្លើងចែកចាយថាមពលអគ្គិសនីរាប់ពាន់ម៉ាយនៅក្នុងតំបន់ដែលមានការគំរាមកំហែងដោយអគ្គិសនីខ្ពស់បំផុត។ កិច្ចការនេះនឹងជួយកាត់បន្ថយហានិភ័យភ្លើងឆេះព្រៃ ពង្រឹងសុវត្ថិភាពរយៈពេលវែង ជាពិសេសក្នុងអំឡុងពេលការគំរាមកំហែងដោយអគ្គិសនីខ្ពស់ និងបង្កើនទំនុកចិត្តយ៉ាងខ្លាំងអំឡុងពេលអាកាសធាតុរដូវក្ដៅ។ មិនមានដំណោះស្រាយតែមួយដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យ ភ្លើងឆេះព្រៃទេ។ ដោយសារតែស្ថានភាពភ្លើងឆេះព្រៃប្រវែងអង្រែនៅទូទាំងរដ្ឋ យើងកំពុងវាយតម្លៃបច្ចេកវិទ្យារបស់យើងជាប្រចាំ និងកំពុងធ្វើការហានិភ័យដើម្បីពង្រឹងកិច្ចការសុវត្ថិភាពភ្លើងឆេះព្រៃរបស់យើង។

កិច្ចការនេះនឹងរួមបញ្ចូលយ៉ាងជាក់លាក់នូវ៖ ការប្តូរខ្សែភ្លើងដែលគ្មានស្រាយដោយប្រើខ្សែភ្លើងដែលមានស្រាយ ដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យនៅពេលដាច់ភ្លើងពីវត្តមាន រួមទាំងសារពីវត្តមាន បក្សី ឬសត្វ ការបិទបិទ ឬការទុក្ខិចខ្សែភ្លើង។ ការពង្រីក និងការបំបែកខ្សែភ្លើងដើម្បីធានាថា ខ្សែភ្លើងមិនប៉ះនឹងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមានខ្យល់ខ្លាំង។ ការគ្របដណ្តប់រាល់សមាសធាតុដែលមានថាមពលទាំងអស់នៅលើបង្គោលភ្លើង និងបង្គោលភ្លើងដំបូងដើម្បីការពារប្រឆាំងនឹងសត្វ និងការបិទដោយបក្សី។ ការដំឡើងបង្គោលភ្លើងដែលមាំជាងមុន និងឧបករណ៍បន្ថែមដើម្បីផ្តល់ការទ្រទ្រង់ និងការរុំបង្គោលភ្លើងដែលធ្វើពីឈើ

ក្នុងសម្ភារៈដែលធន់នឹងអគ្គិសនីដើម្បីបង្កើនភាពធន់នៃទំនាស់ផ្លូវរបស់យើង។ ការបង្កប់ខ្សែភ្លើងក្រោមដីប្រវែង **10,000** ម៉ាយសម្រាប់ការចែកចាយខ្សែភ្លើងនៅក្នុងតំបន់ដែលមានការគំរាមកំហែងដោយអគ្គិសនីខ្ពស់ ដែលជាផ្នែកមួយនៃកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងជាច្រើនឆ្នាំដែលពុំធ្លាប់មានពីមុនមក។ និងការដំឡើងឧបករណ៍បញ្ជាបណ្តាញអគ្គិសនីពីចម្ងាយ។ យើងទាំងអស់គ្នាពឹងផ្អែកលើអគ្គិសនីជារៀងរាល់ថ្ងៃ ហើយយើងនឹងបន្តធ្វើការជាមួយអតិថិជន របស់យើងស្តីពីដំណោះស្រាយដែលកាត់បន្ថយហានិភ័យអំឡុងពេលការគំរាមកំហែងដោយអគ្គិសនីខ្ពស់។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងដើម្បីសុវត្ថិភាពភ្លើងឆេះព្រៃរបស់យើង សូមចូលទៅគេហទំព័រ

pge.com/wildfiresafety ។